

## Dagsorden

Til det ordinære bestyrelsesmøde i Bøgeskovhallen, **onsdag den 01. maj 2019, kl. 18.00 – senest 21.00 (ca.)**

Deltagere: Palle Mogensen, Kim Ankersen Strøm, Ebba Jakobsen, Poul Skovmark, Lene Adamsen og Jim Bæk Pedersen.

Der er afbud fra: formand for TGI

1	Godkendelse af referat fra sidste møde	<i>Godkendt</i>																																								
2 PMO	Meddelelser.  A) Konstituering: Støtteforening: Formand Kasserer Bestyrelsesmedlemmer  Bøgeskovhallen: Formand næstformand kasserer bestyrelsesmedlem	A: <table border="1"> <tr><td></td><td><i>Palle Mogensen</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Palle Mogensen</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Lene Adamsen</i> <i>Kim Ankersen Strøm</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> <tr><td></td><td><i>Palle Mogensen</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Kim Ankersen Strøm</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Palle Mogensen</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Lene Adamsen</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> <tr><td><i>B</i></td><td><i>Betaler dobbelt halleje for sommertræning i hallen</i></td></tr> <tr><td><i>C</i></td><td><i>PM orienterede</i></td></tr> <tr><td><i>D</i></td><td><i>PM orienterede</i></td></tr> <tr><td><i>E</i></td><td><i>EJ/PM og JBP aftaler dato</i></td></tr> <tr><td><i>F</i></td><td><i>2 nye foreninger i hallen</i></td></tr> <tr><td><i>G</i></td><td><i>Sikring af elinstallation er udført, så alt er OK.</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> <tr><td><i>B)</i></td><td></td></tr> <tr><td></td><td><i>JBP</i></td></tr> <tr><td></td><td><i>Er så småt i gang</i></td></tr> <tr><td></td><td></td></tr> </table>		<i>Palle Mogensen</i>		<i>Palle Mogensen</i>		<i>Lene Adamsen</i> <i>Kim Ankersen Strøm</i>				<i>Palle Mogensen</i>		<i>Kim Ankersen Strøm</i>		<i>Palle Mogensen</i>		<i>Lene Adamsen</i>			<i>B</i>	<i>Betaler dobbelt halleje for sommertræning i hallen</i>	<i>C</i>	<i>PM orienterede</i>	<i>D</i>	<i>PM orienterede</i>	<i>E</i>	<i>EJ/PM og JBP aftaler dato</i>	<i>F</i>	<i>2 nye foreninger i hallen</i>	<i>G</i>	<i>Sikring af elinstallation er udført, så alt er OK.</i>			<i>B)</i>			<i>JBP</i>		<i>Er så småt i gang</i>		
	<i>Palle Mogensen</i>																																									
	<i>Palle Mogensen</i>																																									
	<i>Lene Adamsen</i> <i>Kim Ankersen Strøm</i>																																									
	<i>Palle Mogensen</i>																																									
	<i>Kim Ankersen Strøm</i>																																									
	<i>Palle Mogensen</i>																																									
	<i>Lene Adamsen</i>																																									
<i>B</i>	<i>Betaler dobbelt halleje for sommertræning i hallen</i>																																									
<i>C</i>	<i>PM orienterede</i>																																									
<i>D</i>	<i>PM orienterede</i>																																									
<i>E</i>	<i>EJ/PM og JBP aftaler dato</i>																																									
<i>F</i>	<i>2 nye foreninger i hallen</i>																																									
<i>G</i>	<i>Sikring af elinstallation er udført, så alt er OK.</i>																																									
<i>B)</i>																																										
	<i>JBP</i>																																									
	<i>Er så småt i gang</i>																																									
EJ/PMO/JIM	B) TGI Håndbold – sommertræning C) Orientering af møde med de 4 "små haller" D) Orientering fra fælles halmøde E) Aftale medarbejdersamtale med Jim F)																																									
JBP	B) Meddelelser fra inspektøren. • Orientering • Hal-booking																																									
3 PMO	Hallens økonomi. • kvartalsregnskab	<i>Gennemgang ved PM - det ser godt ud. PM undersøger om tlf. abonnement kan fås billigere</i>																																								

4	Aktiviteter og visioner <ul style="list-style-type: none"> <li>• visioner: hvad vil vi med hallen?</li> <li>• Hvad skal vi med selskabslokalet?</li> <li>• Ønsker fra Jim + bestyrelsen Nyt gulv på tilskuerpladser</li> </ul>	<i>JBP arbejder videre med ønsker til cafeterialedelen.</i>  <i>evt. stille gratis træningsmaskiner til rådighed</i>
5	Nyt fra TGI	<i>Ny formand: Paul Lillelund</i>
6	Støtteforeningen <ul style="list-style-type: none"> <li>• Opkrævninger udsendes</li> <li>• Nedtagning af udgåede reklamer og samtidig effektivering af aftalte nye reklamer</li> </ul>	<i>PSJ PM og JBP</i>
7	Eventuelt	<i>Der arbejdes på ny hjemmeside. Der ansøges om støtte til lakering af halgulvet pga brug af harpiks.</i>
8	Næste bestyrelsesmøde. Afholdes <b>onsdag den 12. juni 2019, kl. 18.00.</b>	<i>Mulighed for aflysning af planlagt møde.</i>
9	Wannasport	<i>Der monteres kodelås i den midterste hoveddør, således at man kan booke halplads via Wannasport.</i>

Ref. EJ